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Abstract (en)
[origin: US2019344153A1] The invention relates to an automatic front unit for a ski binding, in particular a touring ski binding, wherein the automatic
front unit comprises a first retaining means and a second retaining means for retaining a ski boot in the toe region of the ski boot. This automatic
front unit has a first retaining configuration, in which the two retaining means are in a retaining position, in which the two retaining means are at a
first distance from one another, wherein the two retaining means can cooperate with the ski boot in the retaining position such that the ski boot is
retained at the automatic front unit so as to be pivotable about an axis oriented horizontally in a transverse direction of the ski. Furthermore, the
automatic front unit has a step-in configuration, in which the two retaining means are in a step-in position, in which the two retaining means are at
a second distance from one another, wherein the second distance is greater than the first distance and wherein the ski boot is released from the
two retaining means in the step-in position of the two retaining means, wherein the automatic front unit is adjustable from the step-in configuration
into the first retaining configuration and back again. The two retaining means, in order to be adjusted from their step-in position into their retaining
position and back again, are mounted so as to be movable in translation relative to one another along an adjustment path, wherein a region of the
adjustment path that adjoins the retaining position of the two retaining means is oriented substantially horizontally.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Frontautomaten (1) für eine Skibindung, insbesondere eine Tourenskibindung, wobei der Frontautomat (1) ein erstes
Haltemittel (4.1) und ein zweites Haltemittel (4.2) zum Halten eines Skischuhs im Zehenbereich des Skischuhs umfasst. Dieser Frontautomat
(1) weist eine erste Haltekonfiguration auf, in welcher sich die beiden Haltemittel (4.1, 4.2) in einer Haltestellung befinden, in welcher sich
die beiden Haltemittel (4.1, 4.2) in einem ersten Abstand zueinander befinden, wobei die beiden Haltemittel (4.1, 4.2) in der Haltestellung mit
dem Skischuh derart zusammenwirken können, dass der Skischuh um eine horizontal in Skiquerrichtung ausgerichtete Achse schwenkbar am
Frontautomaten (1) gehalten ist. Weiter weist der Frontautomat (1) eine Einstiegskonfiguration auf, in welcher sich die beiden Haltemittel (4.1,
4.2) in einer Einstiegsstellung befinden, in welcher sich die beiden Haltemittel (4.1, 4.2) in einem zweiten Abstand zueinander befinden, wobei der
zweite Abstand grösser als der erste Abstand ist und wobei der Skischuh in der Einstiegsstellung der beiden Haltemittel (4.1, 4.2) von den beiden
Haltemitteln freigegeben ist, wobei der Frontautomat (1) von der Einstiegskonfiguration in die erste Haltekonfiguration und zurück verstellbar ist.
Die beiden Haltemittel (4.1, 4.2) sind zum Verstellen von ihrer Einstiegsstellung in ihre Haltestellung und zurück entlang eines Verstellwegs relativ
zueinander verschiebbar gelagert, wobei ein an die Haltestellung der beiden Haltemittel (4.1, 4.2) anschliessender Bereich des Verstellwegs im
Wesentlichen horizontal ausgerichtet ist.
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